
Élménybeszámoló a Córdobában töltött Erasmus félévemről 

 

2021 őszi félévében utaztam ki Córdobába, Anglisztika szakos hallgatóként. 

Szeptember elsején repültem Spanyolországba, így bő egy hetet városnézéssel és 

strandolással tölthettem az iskola kezdés előtt. Két reptér van viszonylag közel Córdobához, 

az egyik a malagai a másik pedig a sevillai. Mindkét városból indul vonat és busz is 

Córdobába. A vonat nagyon gyorsan megteszi az utat, azonban elég drága is. A buszút pedig 

ugyan olcsóbb, de több időt vesz igénybe. 

A bölcsészkar épülete központi helyen, az óvárosban, a zsidó negyedben található. A 

félév elején a koronavírus miatt a tanulókat névsor szerint két csoportra osztották. Az egyik 

héten a névsor első felének kellett az iskolában lennie, míg a többiek online vettek részt, a 

következő héten pedig fordítva. Viszont, mivel a tárgyfelvétel és moodle fiók szerzése 

hosszadalmas folyamat volt, az Erasmus-os diákok gyakran minden héten bent voltak. A 

hibrid módszert októberben váltotta fel a hagyományos jelenléti oktatás. A tárgyfelvétel 

teljesen más, mint az itthoni, akár két-három hétig is le lehet adni és fel lehet venni a 

tárgyakat, illetve nem volt olyan problémám, hogy ne jutott volna nekem hely valamelyik 

órán. Annak ellenére, hogy a szakon angolul tanítanak, ajánlott a spanyol nyelvtudás, hiszen 

az iskola ügyintézői (szinte) csak spanyolul beszélnek. Spanyoltudás nélkül is sikeresen el 

lehet végezni a félévet, azonban így sokkal nehezebb.  

Több kiránduláson is részt vettem, néhányat magunk szerveztünk, de sokszor 

mentünk el az ESN vagy az Erasmus Family valamelyik útjára. Ezt a két szervezetet nagyon 

ajánlom, segítségükkel kedvezményes áron lehet eljutni rengeteg helyre. Az utazásokon kívül 

pedig sok programot szerveznek a városban is. Ezek mind lehetőséget nyújtanak a többi 

Erasmus-os diák megismerésére.  

Maga Córdoba, is egy gyönyörű város, ahol mindennap valami újat lehet felfedezni. 

Az időjárás télen nagyon kellemes volt, decemberben a hőmérséklet akár a húsz fokot is 

elérte, de persze azért szükséges melegebb ruhákkal is készülni. Érdemes végig látogatni a 

város nevezetességeit, a Mezquita és az Alcazar kihagyhatatlan.  

Összességében, minden nehézségével együtt én nagyon élveztem a kint eltöltött 

félévemet, ezért mindenkit bíztatnék, hogy használják ki ezt a lehetőséget, amit az Erasmus 

nyújt. Tapasztalatom szerint mind az Erasmus-os, mind pedig a spanyol diákok nagyon 



nyitottak és barátságosak, tehát annak is ajánlom a kiutazást, aki esetleg visszahúzódóbb és 

attól tart, hogy egyedül maradna. 
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